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Styrelseprotokoll nr 2018:5 
Sammanträdesdatum 24 april 2018 

Närvarande: Sören Arnström (ordf), Birgitta Eklund, Birgitta Ellius från 11.00, Chris Larsson, 

Lars-Erik Torstenson, Lennart Johansson, Marie-Anne Hylin, Monica Savander, Ulla 

Regeheim, Marie-Louise Israelson 

Frånvarande: Cissi Ridderstolpe, Tommy Svensson, 

§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade oss välkomna och öppnade mötet. 

§2 Fastställande av dagordning 
Under punkten övrigt lade vi till rapport från höstens styrelsemöten i AU och Centralstyrelsen 

§ 3 Val av protokolljusterare 
Lennart Johansson 

§ 4 Föregående Protokoll 
Föregående protokoll godkändes 

§ 4.1 Uppföljning från föregående möte 

• Cissi har rensat bort gamla dokument på vår server 

• Tommy ska inte sända medlemsregistret till oss via mail det räcker med att den finns 

tillgänglig på styrelsesidan 

• Berit har tagit bort facebook gruppen för Postenseniorer Stockholmsavdelningen som 

tidigare fanns  

• Med tanke på GDPR är det viktigt att vi inte har gamla dokument eller mail i vår egen 

dator som innehåller uppgifter om medlemmar.  

§ 5 Ekonomi 
Birgitta Eklund rapporterade om att ekonomin fortsatt är god. Monica meddelade att vi 

kommer att få ett höjt bidrag från Centralstyrelsen med 10kr/medlem 

§ 6 Medlemsläget 
Just nu oförändrat 824 st.  

§ 7 Hemsidan 
Vår hemsida har varit utsatt för hackerattack och den blev hackad kring den 16 april vilket 

gjorde att hemsidan stängdes ned av WOPSA. Det tog några dagar innan sidan kom upp igen 

och fick stängas ytterligare för att Berit skulle kunna rensa bort skadlig kod.  



Detta lyfte ytterligare upp behovet av att vi inom styrelsen får en bättre kontroll över 

säkerheten och ett tydligare förhållande mellan WOPSA och Posten Seniorerna 

Stockholmsavdelningen.  

Beslut: Chris tar kontakt med Cissi och Björn Ölander så att föreningen tillsammans med 

Berit Sandelius kan gå igenom avtalet med WOPSA för att se vilken tjänst vi köpt. Är inte 

befintligt avtal tillräckligt är ambitionen att sluta ett nytt avtal mellan föreningen och WOPSA 

eller annan aktör för en komplett teknisk förvaltning, dvs skall alla teknikfrågor köpas av 

extern resurs. Föreningen skall själva bara arbeta med publicering på webben. 

Berit Sandelius har utvecklat föreningens webb och de skall också komma överens med henne 

om att föra över ansvaret för själva webben (inkl kod) från henne till föreningen. Ev. kan det 

bli tal om att föreningen köper detta av henne. 

Sören skall vara inkluderad i hur arbetet fortskrider. 

§ 8 Dataskyddsförordningen (GDRP) 
Vi gick igenom det dokument som Monica har tagit fram som beskriver Posten Seniorerna 

Stockholmsavdelningens policy och hantering av personuppgifter. Monica ska göra små 

justeringar i dokumentet och i dokumentet anmälan ny medlem. Chris ser till att 

förändringarna även finns med i aktiviteter.  

Beslut: styrelsen beslutade att godkänna dokumentet och att det ska läggas upp på vår 

hemsida. Styrelsen beslutade också att Posten Seniorerna Stockholmsavdelningen aldrig säljer 

eller delar med oss av vårt medlemsregister.  

§ 9 Vårprogrammet 
Vi pratade om de aktiviteter vi nyligen genomfört och att dessa varit mycket omtyckta av våra 

medlemmar.  

§ 10 Höstprogrammet 
Birgitta har tagit fram ett förslag på brev som ska ligga med vårt program till hösten. Den 

handlar om våra medlemmar kan tänka sig att endast hämta programmet själv från hemsidan 

istället för att få den med posten samt om att vi vill starta en ny Facebookgrupp där vi bland 

annat kan komma med aktiviteter som dykt upp efter att vårt program blivit klart. Beslut: 

Birgitta ska göra en del justeringar i formuleringen runt facebookgruppen.  

Chris har påbörjat arbetet med granskning av aktiviteterna som hon har fått in. Hon kommer 

att göra en del förändringar i mallen för aktiviteter så att den blir mer användbar.  

En del förändringar och tillägg gjordes i de planerade aktiviteterna inför hösten när det gäller 

datum mm. De ändringarna görs i kalendern.   

§ 11 Övrigt 
• Postmuseum kommer i framtiden att ta extra betalt om vi lägger föreläsningar mm på 

måndagar. Vi bör undvika måndagar i framtiden om det är möjligt 

• Rapport från Centralstyrelsen: Medlemsantalet sjunker i hela landet. Två föreningar 

har upphört de är Nordöstra skåne och Ätradalen. 



• Våren 2019 inför planering av våra aktiviteter är det endast 100-års jubileet av 

kvinnors rösträtt vi hittills hittat som kan vara något att ha en aktivitet runt.  

• Posten Seniorerna Stockholmsavdelning drar inte skatt eller betalar sociala avgifter för 

föredragshållare.  

 

§ 12 Planerade möten 
Tisdag 22 maj 10.00 – 13.00 Lokal Reval 

Måndag 18 Juni 10.00 – 13.00 Lokal Bunkris 

Tisdag 18 september 11.00 – 20.00 Planering inför våren 2019 Lokal Bunkris 

Tisdag 2 oktober 10.00 – 13.00 Lokal Reval 

Måndag 15 oktober 10.00 – 13.00 Lokal Reval 

Måndag 29 oktober 10.00 – 13.00 Lokal Reval 

Måndag 12 november 10.00 – 13.00 Lokal Reval 

23 november Vårprogrammet klart för kopiering 

Tisdag 11 december 10.00 – 13.00 Lokal Bunkris 

 

§ 13 Avslutning 
Ordförande avslutade mötet 

Vid protokollet: Marie-Louise Israelson 

 

Justeras: 

 

 

 

Sören Arnström  Lennart Johansson 


